
Referat til bestyrelsesmøde 
Mandag d. 15. juni 2020 kl. 19.00-21.00 i centret 

 
 

  Afbud: Torben og Dee  

1. Administrativ/organisatorisk   
Tovholder 

 

1a Referat sidste møde: 
Underskrevet. 

Dorthe 

1b Generalforsamling: 

 Hvornår og hvordan? 
Der er nu åbnet mere op for at samles. Jeg har snakket med 
Hallen som foreslår at vi hver især afholder generalforsamlingen 
i 2020 og så holder det fælles igen næste år. Brugsen er også 
med på denne idé. HGU har jeg ikke snakket med 
En tanke jeg har fået er om vi (Sogneforeningen) kan afholde det 
i madpakkehuset ved SPANGEN?? Og Dee´s forslag om at bede 
folk kunne opfordres til selv at tage kaffekurv med.. 
Generalforsamling 7. august i hallen kl17. Inkl lidt tapas menu.  

 På valg er: Sjoerd, Dorthe, Peter og Torben 
Dorthe modtager genvalg 
Har vi nogle emner? 

 Forslag til årets Holmboer 2020 
Uddeling af pris? Hvem køber ”gave”/hvad skal det være? 

 Andre løse ender? 
Forslag om vedtægtsændring, angående indkaldelse til 
generalforsamling. 

 
 

Dorthe 
 

1c Økonomi 
178.202,52  

Søren 

 
2.   Løbende og Ny 

 

 

2a Trafikforholdene på Søndervig landevej: 
 Pt er der tale om 2+1 vej på dele af strækning, samt rundkørsel ved 
tilkørsel til Kloster. 

Sjoerd 

2b Trafikforhold på Klostervej:  
Intet nyt. 

Nuka 

2c Projekt SPANGEN: 
Ny opslagstavle sættes op. Udgifternes fordeling er aftalt imellem 
foreningerne.   

Dorthe 
 

2d Det blå Trail (langs Vonå): 
Det går efter planen, med at få lavet stien. Og der er planlangt workshop 
15. august, som Marie deltager i.   

Marie 

2e ”Velkommen her”: 
Der er en forespørgsel om beløb til sommerafslutning (Bodil Schmidt) 

Marie 



Bestyrelsen ønsker ikke at bidrage til sommerafslutningen. 

2f Stisystemet: 
Foldere fra Meller, Sjoerd undersøger status. 

Sjoerd 

2g Økonomisk støtte til ”Kunsten i Kloster” 
Udsat til næste år, 2021. Samt punktet slettes. 

Sjoerd 

2h Bykort/oversigtskort til Kloster (Søren, Torben, Dee og Nuka) 
Afventer tilbud fra Ringkøbing skilte.  

Søren 
 

2i Fælles arrangementer: 

 Holmsland Sommerfest  
Udsat til sidste weekend i maj 2021. 

Marie 

2j Naturens dag: 

Er desværre blevet aflyst her i 2020 – vi vender stærkt tilbage i 2021. Har 
fået 15.000,- fra Nordea som kan gemmes til næste år. 
Ligeledes er teltet fra Ølstrup også ”overført” til næste år – uden ekstra 
omkostninger udover et depositum på 500,- 

Dorthe 

2k Sankt Hans: 
Aflyst i år pga covid–19. 

Sjoerd 

2l Grundlovsdag: 
Aflyst i år pga covid-19. 

Sjoerd 

2m Borgerhenvendelser: 
 

1. Græsslåning af rabatter- Søren undersøger mulighederne. 
2. Baggersvej /Surfspot- Intet nyt 
3. Vedligehold Sognepark- Intet nyt 
4. Affaldsdag- forslags dato 30. august.    
5. NYE? 

 
 

 
Søren 
Dorthe 
Dorthe 

2n 
 
 

Velkomst ambassadør: 
Er der blevet trykt nye foldere? 
Nye folder er klar.  

Peter 

3. Fuldført   
3a Intet.  

4. Faste  
4a Bosætningsarbejdet: 

Møde med bogmesteren er aftalt, vedrørende afklaring om 
omdannelseslandsbyen. 

Dorthe 

4b LAG: 
Intet nyt. 

Dorthe 

4c LDR: 
 Intet nyt. 

Dorthe 

4d Sognebladet: 
Alt kører. 

Sjoerd 

   

4f Loppemarked: 
Der undersøges nyt til loppeskilt. 

Peter 

4g Kloster Legeplads: 
Henvendelse fra Kjeld Pedersen ang. hvordan det skal køre i fremtiden. 
(Dorthe orienterer). 
De sidste planer skal føres ud i livet. Sogneforening kontakter Hallen for 
overtagelse af fremtidig drift. 

Torben 

4h Flagallé:  Peter 



Peter ønsker at være kontaktperson, selvom han ikke ønsker genvalg.  

4i Julebelysning: 
Holder sommerferie. 

Torben 

4j Grønne områder: 
- ”Æ pold”, Johanne Høkers Plads, Sogneparken- det funger.  
- SPANGEN, Ragna Tangs Plads- det kører. 
-  

Torben 

4k Søge midler: 
https://www.tvmidtvest.dk/ff - en opfordring fra en Holmboer om at vi 
skal søge dette i 2020 
 

Alle 

4l HIMS og infoskærme: 
Det kører. 

Dorthe 

4m Hjemmesiden – aktuelt 
Er aktuelt, Dorthe opdater.  

Dorthe 

5. Evt.  :    
6. Næste møde:  30. juli kl19:00. 

 

 

 
 
 
 
 
 
_____________________________  _________________________________ 
Formand:   Dorthe Krogsgaard  Næstformand:   Sjoerd Both 
_____________________________  _________________________________ 
Sekretær:   Nuka Chemnitz   Kasserer:   Søren Plauborg Pedersen  
_____________________________  _________________________________ 
Medlem:   Peter Hell-Petersen  Medlem:   Torben Pedersen 
_____________________________ 
Medlem:    Marie Busch Nielsen 

https://www.tvmidtvest.dk/ff

